

# نشرة مركز قطر للقائدات

يناير 2025



# أعضاء مجلس الإدارة



**سعادة الشيخة المياسة بنت حمد بن خليفة آل ثاني**  
رئيس مجلس إدارة مركز قطر للقيادات



**سعادة الشيخ الدكتور عبدالله بن علي بن سعود آل ثاني**  
نائب رئيس مجلس الإدارة و العضو المنتدب



**الدكتورة عائشة جاسم الكواري**  
عضو مجلس الإدارة



**السيد خالد محمد الهتمي**  
عضو مجلس الإدارة



**سعادة السيد سلطان بن راشد الخاطر**  
عضو مجلس الإدارة



**السيد عبدالعزيز سعد المجلي**  
عضو مجلس الإدارة



**الدكتورة إيمان محمد مصطفى**  
عضو مجلس الإدارة



# مركز قطر للقيادات بالأرقام



## الخريجين

تم تخريج أكثر من **1,200** مواطن قطري من مختلف البرامج



## طلبات الالتحاق

أكثر من **11,000** طلب التحاق في برنامج القيادات الوطنية منذ انطلاقتها



## برامج المركز

- برنامج القيادات الوطنية
- البرامج المؤسسية
- البرامج الأكاديمية
- برنامج القيادات اليافعة



## مناصب قيادية

يشغل معظم خريجو المركز مناصب قيادية رفيعة المستوى في القطاعين الحكومي والخاص



## هيئة التدريس

أكثر من **30** مدرسًا خبيرًا يقدمون البرامج وورش العمل في مركز قطر للقيادات

# البرامج



## البرامج الأكاديمية

يقدم مركز قطر للقيادات برنامج الماجستير التنفيذي في الشراكة مع جامعة جورج تاون وجامعة (EML-Q) القيادة قطر. ليمنح المشاركين تجربة تعليمية قيادية متقدمة تلبي احتياجاتهم المهنية المتنوعة. تم إطلاق البرنامج في مايو 2018، ويعد من بين البرامج الأكاديمية العالمية المتخصصة في مجال القيادة

- الماجستير التنفيذي في القيادة - بالتعاون مع جورج تاون
- الماجستير التنفيذي في القيادة - بالتعاون مع جامعة قطر

## البرامج المؤسسية

منذ انطلاقتها سنة 2014، يقدم مركز قطر للقيادات برامج مؤسسية تجمع بين النهج الأكاديمي والتدريب العملي، وتشمل دورات متخصصة وندوات وتدريباً تنفيذياً مصمماً لتلبية احتياجات كل مؤسسة، انطلاقاً من التزامه ببناء القدرات الوطنية في القيادة

## برنامج القيادات الوطنية

يتيح مركز قطر للقيادات فرصة للمهنيين القطريين الذين يشغلون مناصب إدارية وتنفيذية في مختلف مؤسسات الدولة من القطاعين العام والخاص ومنظمات المجتمع المدني الالتحاق ببرنامج القيادات الوطنية وذلك لتطوير مهاراتهم القيادية

- برنامج القيادات الحكومية
- برنامج القيادات المستقبلية
- برنامج القيادات التنفيذية

## برنامج القيادات اليافة الزمالة الدولي 2025

يُعد برنامج الزمالة الدولي للطلاب القطريين أحد البرامج التي يقدمها مركز قطر للقيادات، ويهدف إلى تطوير المهارات القيادية الدولية والدبلوماسية والأكاديمية لطلاب الجامعات المتميزين. ويستهدف البرنامج الطلاب في العام الدراسي الثالث أو الرابع من دراستهم الجامعية

## برنامج القيادات اليافة المعسكر الصيفي

يقدم المركز برنامجاً مكثفاً لطلاب المدارس الثانوية القطريين (الصفوف 10 و11 و12)، يهدف إلى استكشاف مفاهيم الأعمال من خلال أنشطة تفاعلية، يساعد البرنامج الطلاب على اتخاذ قرارات مهنية واضحة، وتنمية مهارات أساسية مثل التواصل وحل المشكلات، وتوسيع شبكاتهم المهنية. يجمع البرنامج بين التعلم العملي والنمو الشخصي، لتعزيز مهارات قادة المستقبل في القطاعات العامة والخاصة وغير الربحية في الدولة

# الأخبار و الفعاليات

## حوار جريدة الشرق مع السيد عبدالله محمد خليفة البنعلي المدير العام لمركز قطر للقيادات

أكتوبر 2024

أجرى السيد جابر سالم الحرمي، رئيس تحرير صحيفة الشرق حواراً مع السيد عبدالله محمد خليفة البنعلي، المدير العام لمركز قطر للقيادات، حيث تحدث البنعلي فيه عن رسالة المركز وجهوده المستمرة لتعزيز المهارات القيادية لدى الكفاءات الوطنية في قطر، من خلال برامج مخصصة وأهداف استراتيجية. كما أعرب عن تطلعاته للنسخة الأولى من منتدى الابتكار القيادي وأهميته كونه سيتحول إلى منصة سنوية مستمرة تجمع خريجي المركز مع الخبراء وصناع القرار من قطر والعالم، لتوفير بيئة حيوية للنقاش وتبادل الأفكار حول التحديات الرئيسية في القيادة والإدارة. وقد سلط السيد البنعلي الضوء على التزام المركز بتنمية القيادات التي تتماشى مع رؤية قطر الوطنية 2030



## جلسة نقاشية مع سعادة السفير باولو توسكي، سفير جمهورية إيطاليا لدى قطر

أكتوبر 2024

استضاف مركز قطر للقيادات سعادة السفير باولو توسكي، سفير الجمهورية الإيطالية لدى قطر، في جلسة نقاشية مع منتسبي برنامج القيادات الحكومية الذين زاروا إيطاليا في سبتمبر الماضي ضمن الرحلة التعليمية للبرنامج. واستعرض السفير تجارب المنتسبين في مؤسسات مرموقة، بما في ذلك معهد الشؤون الدولية، ومنظمة الأغذية والزراعة، ومجلس النواب الإيطالي، ووزارة الخارجية الإيطالية. كما تبادل المنتسبون مع سعادة السفير الخبرات المكتسبة من زيارتهم إلى الشركات والبنوك الإيطالية الرائدة، مسلطين الضوء على الفرص القيمة للتفاعل والتعلم



## نظم مركز قطر للقيادات وديوان الخدمة المدنية والتطوير الحكومي رحلة تعليمية لوكلاء الوزارة المساعدين في ختام برنامج "قيادات" ضمن البرامج المؤسسية

أكتوبر 2024

ضمن البرامج المؤسسية، نظم مركز قطر للقيادات بالتعاون مع ديوان الخدمة المدنية والتطوير الحكومي رحلة تعليمية إلى سنغافورة لوكلاء الوزارة المساعدين، بهدف الاطلاع على أفضل الممارسات العالمية في مجالات الحوكمة والقيادة والإدارة العامة.



## اجتماع مجلس إدارة مركز قطر للقيادات الدوري للربع الأخير لعام 2024

نوفمبر 2024

عقد مجلس إدارة مركز قطر للقيادات اجتماعه الدوري للربع الأخير لعام 2024، بحضور سعادة الشبيخة المياسة بنت حمد آل ثاني، رئيس مجلس الإدارة، وسعادة الشيخ الدكتور عبدالله بن علي بن سعود آل ثاني، نائب الرئيس والعضو المنتدب، إلى جانب أعضاء المجلس والمدير العام. وناقش المجلس الموضوعات المدرجة على جدول أعماله واتخذ القرارات المناسبة بشأنها



## انطلاق النسخة الأولى من منتدى الابتكار القيادي

أكتوبر 2024



نظم مركز قطر للقيادات النسخة الأولى من منتدى الابتكار القيادي، تحت عنوان "الابتكار القيادي في العصر الرقمي"، بحضور سعادة الشيخة المياسة بنت حمد آل ثاني، رئيس مجلس إدارة مركز قطر للقيادات، وسعادة الشيخ الدكتور عبدالله بن علي بن سعود آل ثاني، نائب رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب، كما حضر الملتقى عدد من أعضاء مجلس الإدارة وكبار الشخصيات. وتضمن المنتدى عدة جلسات حوارية شارك فيها نخبة من الشخصيات القطرية البارزة وخبراء دوليين لمناقشة استراتيجيات مبتكرة تهدف لتعزيز الابتكار في القيادة وتعزيز دورها في تحقيق التنمية المستدامة

## وزارة العدل توقع اتفاقية تعاون مع مركز قطر للقيادات لتطوير الكوادر الوطنية

نوفمبر 2024

وقعت وزارة العدل، ممثلة بإدارتي الموارد البشرية والتخطيط والجودة، اتفاقية تعاون مع مركز قطر للقيادات تهدف إلى تنمية المهارات القيادية للكوادر الوطنية وتعزيز قدراتهم بما يتماشى مع رؤية الوزارة للتطوير والتحديث. وقع الاتفاقية كل من سعادة السيد سلطان بن عبد الله السويدي، وكيل وزارة العدل، والسيد عبد الله بن محمد خليفة البنعلي، المدير العام لمركز قطر للقيادات. ويشمل التعاون تنفيذ برنامج تدريبي موجهًا لتطوير القيادات، يعتمد على أعلى معايير الأداء الوظيفي، لتمكين الموظفين من تحقيق التميز المؤسسي.



## حوار مفتوح مع سعادة المهندس خالد بن أحمد العبيدي رئيس الهيئة العامة لتنظيم القطاع العقاري

نوفمبر 2024

في إطار تعزيز التواصل المستمر مع الخريجين وتفعيل الحوار التفاعلي، ينظم مركز قطر للقيادات بالتعاون مع رابطة الخريجين جلسة شهرية بعنوان "حوار مفتوح". خلال هذه الجلسات، يستضيف المركز شهرياً شخصية قيادية قطرية لتشارك خبراتها وتجاربها النوعية مع خريجي المركز. استضاف المركز في هذا الشهر سعادة المهندس خالد بن أحمد العبيدي، رئيس الهيئة العامة لتنظيم القطاع العقاري.



## جلسة نقاشية مع المهندس عبدالعزيز علي المولوي، الرئيس التنفيذي Visit Qatar

نوفمبر 2024

استضاف مركز قطر للقيادات المهندس عبدالعزيز علي المولوي، الرئيس التنفيذي "Visit Qatar" في جلسة نقاشية مع منتسبي برنامج القيادات المستقبلية لتحقيقاً لأهداف "تعزيز ثقافة التعليم المستمر والشراكة مع مختلف المؤسسات الوطنية". خلال الجلسة، تم تبادل الخبرات المكتسبة في البرامج ومناقشة رؤية السياحة والأهداف الوطنية، وسبل إشراك الكفاءات الشابة والقيادة الاستراتيجية في تنويع الاقتصاد وتعزيز التراث الثقافي ودعم الاستدامة في قطاع السياحة.



## جلسة نقاشية مع السيدة سميرة بقاوي - القائم بالأعمال بسفارة جمهورية سنغافورة لدى قطر

نوفمبر 2024

نظم مركز قطر للقيادات جلسة نقاشية مع السيدة سميرة بقاوي، القائم بالأعمال بسفارة جمهورية سنغافورة لدى قطر، مع منتسبي برنامج القيادات الحكومية. خلال الجلسة، تناول النقاش الفعاليات والزيارات والأنشطة التي تضمنتها الرحلة التعليمية إلى جمهورية سنغافورة، والتي شملت زيارة عدد من المؤسسات التعليمية والثقافية والشركات العالمية والمؤسسات الرائدة في مجال التكنولوجيا، بالإضافة إلى مؤسسات من قطاعات أخرى. علماً بأن هذه الزيارة هي جزء مكمل للبرامج التعليمية التي ينظمها مركز قطر للقيادات لتعزيز مهارات المشاركين القيادية في مختلف المجالات.





## جلسات عرض مشاريع منتسبي برنامج القيادات الحكومية بحضور مركز الإنماء الاجتماعي "نماء"

ديسمبر 2024

نظم مركز قطر للقيادات بالتعاون مع مركز الإنماء الاجتماعي "نماء" جلسات نقاشية حول مشاريع المنتسبين لبرامج القيادات الحكومية. تضمنت زيارة وفد نماء جلسة نقاشية مع المدير التنفيذي لمركز "نماء"، غانم صلاح العلي، حيث تبادل الخبرات وأفضل الممارسات مع المنتسبين في تطوير المشاريع المجتمعية، مع التركيز على دور الشباب والقيادة الإستراتيجية في تعزيز الاستدامة الاجتماعية ودعم الابتكار وتنمية القدرات لتحسين جودة الحياة في المجتمع.



## حوار مفتوح مع سعادة السيد عبدالعزيز بن محمد العمادي رئيس ديوان المحاسبة

ديسمبر 2024

نظم مركز قطر للقيادات جلسة "حوار مفتوح" استضاف فيها سعادة السيد عبدالعزيز بن محمد العمادي، رئيس ديوان المحاسبة، حيث شارك خريجي المركز بخبراته وتجربته النوعية. تأتي هذه الجلسة ضمن لقاء شهري ينظمه المركز بالتعاون مع رابطة الخريجين بهدف تعزيز التواصل بين الخريجين وإثراء الحوار التفاعلي من خلال استضافة شخصيات قيادية قطرية بارزة.



## برنامج القيادات الوطنية - دفعة 2025

ديسمبر 2024

أعلن مركز قطر للقيادات عن انتهاء فترة التقديم لبرامج القيادات الوطنية، والتي شهدت إقبالا مميّزا من عدد من الكفاءات الوطنية الذين أظهروا التزامهم بتطوير مهاراتهم القيادية والمساهمة في رؤية قطر الوطنية. وتضمنت عملية التقديم للبرامج الوطنية مراحل متعددة تضمن اختيار أكثر المتقدمين كفاءة وتأييلاً حيث شارك 1357 متقدما في المرحلة الأولى، وهي مرحلة التقييم الشخصي. وبعد ذلك، انتقل المتقدمون إلى مرحلة التقييم الجماعي والمقابلات الشخصية، التي جرت بين 22 سبتمبر و 3 أكتوبر، حيث تم اختبار قدرات المتقدمين وإبراز مهاراتهم القيادية في إطار العمل جماعي. اختتمت مراحل التقييم لبرنامج القيادات الوطنية وتم اختيار نخبة من الكفاءات الوطنية المتميزة للانضمام للبرنامج، وبذلك انطلقت الدفعة الجديدة من برنامج القيادات الوطنية لعام 2025. خلال أسبوع اللقاء التعريفي الذي انعقد في الفترة من 5 إلى 9 يناير الحالي.





# الرحلات التعليمية



برنامج القيادات التنفيذية  
إلى الولايات المتحدة الأمريكية

مايو 2024



برنامج القيادات المستقبلية  
إلى فرنسا

مايو 2024



برنامج القيادات اليافعة  
إلى الولايات المتحدة الأمريكية

يوليو 2024



برنامج القيادات الحكومية  
إلى إيطاليا

سبتمبر 2024



برنامج القيادات الحكومية  
إلى سنغافورة

أكتوبر 2024

# الشراكات الاستراتيجية



يعتمد نهج المركز على تكوين شراكات مع مؤسسات محلية ودولية ذات السمعة الطيبة وخبراء من مختلف المجالات والهيئات الحكومية لتعزيز جودة برامجنا وأهميتها. تساهم هذه الشراكات في توفير تجربة تعليمية استثنائية للمشاركين

تابعنا على الموقع الإلكتروني لمركز قطر للقيادات وعبر منصات التواصل الاجتماعي، للاطلاع على أحدث الأخبار والمستجدات



🌐 [www.qlc.qa](http://www.qlc.qa) @ [qlc.qa](https://www.instagram.com/qlc.qa) X [qlc\\_qa](https://www.x.com/qlc_qa)

قطر تسمو .. الأفق حدودي

# QLC NEWSLETTER

JANUARY 2025



# Board Members



**HE Sheikha Al Mayassa bint Hamad bin Khalifa Al Thani**  
Chairperson, Board of Directors



**HE Sheikh Dr. Abdulla bin Ali Al-Thani**  
Managing Director, Vice Chairman, Board of Directors



**HE Mr. Sultan bin Rashid Al-Khater**  
Member, Board of Directors



**Mr. Khalid bin Muhammad Al-Hitmi**  
Member, Board of Directors



**Dr. Aisha bint Jassim Al Kuwari**  
Member, Board of Directors



**Dr. Eiman bint Mohamed Mustafawi**  
Member, Board of Directors



**Mr. Abdulaziz bin Saad Al-Majali**  
Member, Board of Directors

# QLC

## Key Highlights



### Applications

over **11,000** applications to register for National Leadership Program since inception.



### Graduates

Celebrated the graduation of over **1,200** Qatari Nationals from various programs.



### Alumni Leadership

The majority of QLC alumni hold senior leadership roles across both government and private sectors.



### Programs Offered

Total of 6 programs:

- National Leadership Program
- Institutional Program
- Academic Program
- Young Leaders Program



### Faculty

More than **30** expert instructors leading QLC programs and workshops.

# Programs



## National Leadership Program

Qatar Leadership Centre provides an opportunity for Qatari professionals holding managerial and executive positions in various state institutions from the public and private sectors and civil society organizations to join national programs to develop their leadership skills.

- Government Leaders Program
- Rising Leaders Program
- Executive Leaders Program

## Young Leaders Program - International Fellowship 2025

The International Fellowship for Qatari students is one of the programs offered by Qatar Leadership Centre under its Young Leaders Program. It aims to enhance the international leadership, diplomatic, and academic skills of outstanding university students. The program is designed for students in their third or fourth year of university studies.

## Young Leaders Program - Summer Camp

An immersive program for High School Qatari students (Grades 10, 11, and 12). This program is designed to explore business concepts through engaging activities, helps students make informed career choices, develop essential skills like communication and problem-solving, and expand their professional networks. The camp combines practical learning with personal growth, fostering future leaders in Doha's public, private, and nonprofit sectors.

## Academic Program

The Centre's graduate-level Academic Program was launched in May 2018. It is one of the very few in-depth academic programs in leadership available anywhere in the world.

- Executive Master in Leadership - in collaboration with Georgetown University.
- Executive Master in Leadership - in collaboration with Qatar University.

## Institutional Program

Launched in 2014, QLC's Institutional Programs are bespoke programs designed for working professionals within Qatari organizations as part of the Centre's national capacity-building and leadership incubation mandate. Institutional programs combine an academic approach with practical training, delivered through specialized courses, seminars, mentorship and executive coaching tailored to the needs of each organization.

# News & Events

## Al Sharq Newspaper Interviewed QLC General Manager Mr. Abdulla Mohammed Khalifa Albinali

October 2024



Al Sharq Newspaper conducted an insightful interview with Mr. Abdulla Mohammed Khalifa Albinali, General Manager of Qatar Leadership Centre (QLC). During the interview, he provided a comprehensive overview of QLC's mission and its ongoing efforts to enhance leadership skills among national talents through tailored programs and strategic initiatives. He also expressed his aspirations for the Leadership Innovation Forum and its significance as it evolves into an annual platform that brings together experts and decision-makers from Qatar and around the world. The forum aims to create a dynamic environment for discussions and exchange of ideas on key challenges in leadership and management. Mr. Albinali also highlighted the Centre's commitment to developing leaders in alignment with Qatar National Vision 2030.

## Session with HE Paolo Toschi, Ambassador of the Italian Republic to Qatar

October 2024



Qatar Leadership Centre hosted His Excellency Paolo Toschi, Ambassador of Italy, for a discussion session with participants of the Government Leaders Program who visited Italy last September. The Ambassador explored their experiences at prestigious institutions, including the Institute of International Affairs, the Food and Agriculture Organization, the Italian Chamber of Deputies, and the Ministry of Foreign Affairs. Participants also shared insights from visits to leading Italian companies and banks, highlighting the valuable opportunities for interaction and learning.

## Qatar Leadership Centre and Civil Services and Government Development Bureau organized a learning journey for the Assistant Undersecretaries

October 2024



As part of the Institutional Programs, Qatar Leadership Centre organized a learning journey for the Assistant Undersecretaries, in collaboration with the Civil Service and Government Development Bureau to Singapore. This trip provided participants with valuable insights into the best global practices in governance, leadership, and public administration.

## Qatar Leadership Centre Board of Directors Meeting, Fourth Quarter 2024

October 2024



The Board of Directors of Qatar Leadership Centre convened its regular meeting for the fourth quarter of 2024, chaired by Her Excellency Sheikha Al Mayassa bint Hamad Al Thani, Chairperson of the Board, and attended by His Excellency Sheikh Dr. Abdulla bin Ali bin Saud Al Thani, Vice President and Managing Director, along with Board Members and the General Manager. During the meeting, the Board reviewed agenda items and made appropriate decisions on each matter.

## Leadership Innovation Forum

October 2024



Qatar Leadership Centre held the inaugural “Leadership Innovation Forum”, under the theme “Leadership Innovation in the Digital Age”, with the distinguished presence of H.E Sheikha Al Mayassa bint Hamad Al Thani, Chairperson of Qatar Leadership Centre, and H.E Sheikh Dr. Abdulla bin Ali bin Saud Al Thani, Vice Chairman and Managing Director. The forum was also attended by several esteemed members of the Board of Directors and other dignitaries.



## Ministry of Justice and Qatar Leadership Centre sign Cooperation Agreement

November 2024



The Ministry of Justice, through its Human Resources and Planning and Quality Departments, has signed a cooperation agreement with Qatar Leadership Centre to develop the leadership skills of national talents. This initiative aligns with the Ministry's vision for modernisation and progress. The agreement was signed by H.E. Sultan bin Abdullah Al Suwaidi, Undersecretary of the Ministry of Justice, and Mr. Abdulla bin Mohammed Khalifa Albinali, General Manager of QLC. The partnership includes a comprehensive training program designed to cultivate leadership capabilities and promote institutional excellence, adhering to the highest performance standards.

## "Open Discussion" with H.E. Eng. Khalid bin Ahmed Al Obaidli, Chairman of the Real Estate Regulatory Authority

November 2024



Qatar Leadership Centre, in collaboration with the Alumni Association, presents "Open Discussion", a monthly session with a distinguished Qatari leader to share invaluable insights, expertise, and personal experiences. In November, we were honored to host His Excellency Eng. Khalid bin Ahmed Al Obaidli, Chairman of the Real Estate Regulatory Authority, as part of our commitment to inspiring leadership and knowledge exchange within QLC alumni community.

## Session with Eng. Abdulaziz Ali Al-Mawlawi, CEO of Visit Qatar

November 2024



Qatar Leadership Centre welcomed Eng. Abdulaziz Ali Al-Mawlawi, CEO of "Visit Qatar", for an engaging session with participants of the Rising Leaders Program. The discussion centered on sharing program insights, aligning with Qatar's tourism vision and national development goals. Participants explored strategies to engage young talent and leaders in advancing economic diversification, preserving cultural heritage, and promoting sustainability within the tourism sector.

## Session with Ms. Sumaya Baqavi, Chargé d'Affaires of Singapore to Qatar

November 2024



Qatar Leadership Centre hosted a discussion session with Ms. Sumaya Baqavi, Chargé d'Affaires of Singapore to Qatar, for participants of the Government Leaders Program. The session provided an opportunity to reflect on the key events, visits, and activities undertaken during the educational trip to the Republic of Singapore. The trip featured engagements with prominent educational and cultural institutions, global corporations, and leading organisations in technology and other sectors. As part of QLC's educational initiatives, this program aims to strengthen participants' leadership capabilities across diverse sectors.

## Discussion on Government Leaders Program Projects with Nama Center

December 2024



Qatar Leadership Centre hosted Nama for discussions on Government Leaders Program projects. Ghanem Salah Al Ali, Executive Director of Nama, shared expertise on advancing community initiatives. The talks highlighted leadership's role in promoting social sustainability, innovation, and improving quality of life.

## "Open Discussion" with H.E. Abdulaziz bin Mohammed Al-Emadi, President of the State Audit Bureau

December 2024



Qatar Leadership Centre organised an "Open Discussion" session featuring His Excellency Abdulaziz bin Mohammed Al-Emadi, President of the State Audit Bureau, who shared his remarkable experiences and insights with QLC alumni. This session is part of a monthly meeting conducted by QLC in collaboration with the Alumni Association, aimed at strengthening connections among alumni and enriching interactive discussions by hosting prominent Qatari leaders.

## The National Leadership Program Class of 2025

December 2024



The National Program admission period at Qatar Leadership Centre has officially concluded. Throughout the application process, we were pleased to see a diverse group of talented individuals demonstrate their commitment to leadership development and the future of Qatar. The application journey included several phases, ensuring that only the most qualified candidates were selected.

A total of 1,357 applicants participated in the first phase of the process, the Personal Assessment, where candidates were evaluated on their individual leadership potential. Following this, applicants proceeded to the Team Evaluation and Panel Interviews phase, which took place between September 22 and October 3. During this phase, each candidate's ability to work collaboratively and showcase their leadership capabilities in a group setting was tested, ensuring a comprehensive evaluation process.

# Learning Journeys 2024



## Executive Leaders Program Learning Journey to the United States of America

May 2024



## Rising Leaders Program Learning Journey to France

May 2024



## Young Leaders Program Learning Journey to United States of America

July 2024



## Government Leaders Program Learning Journey to the Italian Republic

September 2024



## Government Leaders Program Learning Journey to Singapore

October 2024



# Strategic Partners



The Centre's approach relies on forming partnerships with reputable local and international institutions and experts from various fields and government bodies to enhance the quality and relevance of our programs. These partnerships contribute to providing exceptional learning experiences for participants.

Stay connected with Qatar Leadership Centre by following us on our social media channels for the latest news and information about our activities and events



[www.qlc.qa](http://www.qlc.qa) [qlc.qa](https://www.instagram.com/qlc.qa) [qlc\\_qa](https://www.x.com/qlc_qa)

You Rise ... Qatar Shines